

Sendt til:  
HB, landsudvalg, lokalforeninger og postansvarlige.

Referat fra KU-møde på Fjeldsted kro d. 7/3 2020

### 1. Status DM 2020

Formøde er indkaldt 4/4 20. Udvalget deltager.

Adgange for arrangører til DM-dropbox med læseadgang oprettet.

Overnatning bliver formentlig på flere hoteller.

Stig har styr på mærker og pokaler – Arne får ansvar for kontakten til beregnere.

Sidste års forsøg med ikke at bruge spisebilletter var ikke en succes, men vi må afvente arrangørers udspil.

### 2. Status Elite tun.

Starter i morgen, stor udskiftning kun 6 gamle.

Svært at finde klubber til at afholde.

### 3. Status DcH programmet

Det at vi har afskaffet opdeling af sæson i blokke, har givet noget debat og utilfredshed, udvalget afventer 2020, for at evaluerer på det og hvad indførelsen af klub-modul har haft på tilmeldingerne.

Udvalget overvejer at indfører ens længde på sporliner i alle klasser, men vi vil lige vende det med DU.

Corona virus blev vendt i forhold til konkurrencer, udvalget vil følge myndighedernes anbefalinger, men anser ikke vores arrangementer løber op på deltagerantal som betyder aflysninger, i forhold til hvordan man omgås på konkurrencepladsen, så opfordres til at man bruger sund fornuft, mens truslen står på.

Navn på programmet – skal behandles af HB, Udvalgets er fortsat af den holdning, at det er og hedder DcH programmet.

### 4. Status Orienteringerne

Rettelser godkendt af HB indsættes i orienteringerne.

Udvalget tager til efterretning, at HB ikke vil godkende forslag fra udvalget omkring startgebyr. Udvalget påpeger at hvis der ikke er loft på deltagerantal i grenene, og der deltager færre end der er sat i budget, så er der et driftsunderskud i forhold til forventet indtægter.

Mødet omkring sanktioner i forbindelse med formandsmødet. Der skal ikke rettes i sanktioner, men der skal sikres at man ved DcH arrangementer, henviser og benytter orientering 78 i håndbogen.

### 5. Status Klubmodul i forhold til Udvalgets ansvarsområder

Udvalget er ikke tilfreds med kontakten til klub-modul, vi føler at vores opgaver ikke tages alvorligt nok, og der er i dag stadig uløste opgaver med programmet, i forhold til at vi kan leve op til vores

forpligtigelser i forhold til orienteringerne i håndbogen. Udvalget mangler en mere direkte og engageret kontakt til klub-modul, så vi kan sikre der bliver trækket af på hvad vi skal have lavet. Udvalget har vendt problemstillingen i forhold til at man har afskaffet medlemsnummer, dette i forhold til at vi har brugt det i vores processer og arbejds gange. Beregnerprogrammet er opdateret og opdelt i ny opsætning, hvilket skulle betyde at når man henter programmet, vil det automatisk hente relevante hunde og oplysninger fra klub-modul.

**6. Landsmødet**

Dagsorden til landsmødet gennemgået og debatteret. Udvalget deltager alle mand.

**7. Info HB**

Referat fra sidste HB-møde vendt.

**8. evt.**